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Tomko: 
Chcel by som sa spýtať na vývoz hliny z futbalového ihriska Slavoj, čo s tou hlinou, je 
možnosť kúpiť tú hlinu, kto ju bude predávať, alebo už sa predáva a za koľko sa predáva.  
 
PhDr. Čižmár: 
Vývoz hliny z futbalového ihriska Slavoj, táto hlina sa nepredáva, ak máte na mysli to, že sa 
odvážala. Minulý týždeň odvážalo sa do priestorov mestského hospodárskeho strediska, 
keďže mestské hospodárske stredisko chce využiť časť množstva tejto hliny práve na zásypy, 
ktoré sa využívajú napr. pri podnetoch občanov na jednotlivých sídliskách. Takže, to, čo bolo 
vyvezené, bolo vyvezené do priestorov mestského hospodárskeho strediska. Táto hlina, tento 
materiál by mal byť použitý na zrevitalizovanie priestoru bývalého asfaltového ihriska, kde 
má byť vybudovaná nová plocha, trávnatá plocha, myslím, že s rozmermi 60x40 m. Mala by 
slúžiť ako ďalšie ihrisko pre mládež, resp. pre ostatné športy. Takisto je snahou využiť túto 
hlinu aj tento  materiál tak, aby bol využitý len v tomto priestore. To znamená, je tam nejaký 
plán, tých kontrolných dní sa zúčastňuje pán Timečko, sú tam aj zástupcovia hospodárskeho 
strediska, čiže ten materiál, ktorý je použitý, alebo sa môže využiť sa určite využije na dobrý 
účel priamo tam v areáli Slavoja Trebišov. 
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